
 
 
 
 
 
 
 
 
Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 
Caroline Dieker 
 
 
Till Askersunds kommunfullmäktige 
 
 
Kommunfullmäktige har  fastställt budget för Askersunds kommunen och där var den 
uppdelad för varje nämnd. Nu har det kommit till min kännedom att samtliga nämnder  
beräknar ett underskott på underskott sammanlagt på 20,5 miljoner.Hur har 
Kommunstyrelsens ordförande agerat för att klara budgeten? Kommunstyrelsen har 
övergripande ansvaret gentemot Kommunfullmäktige och därför förväntar vi att ordförande 
regelbundet informerar oss om att budgeten inte hålls! Nu har halva året gått och att vänta 
med åtgärder gör det svårare att hämta in underskottet. Kommunstyrelsens ordförande har 
möjlighet att rapportera till Kommunfullmäktige vid varje möte men inget har redovisats till 
oss tidigare är det helt ny kunskap för kommunstyrelsen att underskottet kan bli 20,5  miljoner 
för nämnderna. Kommer vi i Kommunfullmäktige få en begäran om ökat tillskott? 
 
Vilka åtgärder gör Kommunstyrelsens ordförande för att budgeten ska hålla sig inom 
budgeten? 
Kommer kommunstyrelsen begära ytterligare medel från Kommunfullmäktige? 
Har ordförande i kommunstyrelsen vetat om detta underskott men ej informerat fullmäktige 
om detta? 
 
 
 
 
 
Siv Ahlstrand (S) 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 


